

Title (en)

Device for detachable fastening of display panels for mounting on storage containers, storage racks, shop furniture or the like.

Title (de)

Einrichtung zur lösbaren Befestigung von an Lagerbehältern, Lagerregalen, Ladenmöbeln oder dergl. anzubringenden Anzeigeschildern.

Title (fr)

Dispositif de fixation amovible pour panneaux d'affichage à monter sur récipients de stockage, rayonnages de stockage, meubles de magasin ou autres.

Publication

EP 0486460 A2 19920520 (DE)

Application

EP 91890257 A 19911025

Priority

AT 228690 A 19901113

Abstract (en)

The device (1) for detachable fastening of display panels (3) for mounting on storage containers, storage racks, shop furniture or the like has a supporting rail (4) which is to be fastened to the storage container (2), storage rack or the like and forms a single groove (6), of which one side face (7) extends flat away from the entrance (8) to the groove (6) and the other side face (9) is of undercut design. Provided on the display panels (3) are supporting tongues (5) carrying supporting noses (11) or the like, and in addition at least one spring (14). The supporting tongues (5) can be inserted into the groove (6) through the entrance (8), and the supporting noses (11) of the supporting tongues (5) are pushed by the spring (14) into the undercut (10) in the undercut side face (9) of the groove (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Einrichtung zur lösbaren Befestigung von an Lagerbehältern, Lagerregalen, Ladenmöbeln oder dergl. anzubringenden Anzeigeschildern (3). Die Einrichtung (1) weist eine am Lagerbehälter (2), Lagerregal oder dergl., zu befestigende Halteschiene (4) auf, welche eine einzige Nut (6) bildet, deren eine Seitenfläche (7) vom Eingang (8) der Nut (6) weg flach verläuft und deren andere Seitenfläche (9) hinterschnitten ausgebildet ist. An den Anzeigeschildern (3) sind Haltezungen (5) vorgesehen, welche Haltenasen (11) oder dergl. tragen, und weiter mindestens eine Feder (14). Die Haltezungen (5) sind durch den Eingang (8) in die Nut (6) einschiebbar, und es werden die Haltenasen (11) der Haltezungen (5) durch die Feder (14) in die Hinterschneidung (10) der hinterschnittenen Seitenfläche (9) der Nut (6) gedrückt. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 7/18

IPC 8 full level

G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/204 (2013.01); **G09F 3/201** (2013.01)

Cited by

FR2744825A1; EP2567828A3; DE19534671A1; AT404888B; FR2706665A1; US5611512A; WO2016092033A1; WO9429832A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0486460 A2 19920520; **EP 0486460 A3 19940202**; **EP 0486460 B1 19960424**; AT 394913 B 19920727; AT A228690 A 19911215; DE 59107719 D1 19960530

DOCDB simple family (application)

EP 91890257 A 19911025; AT 228690 A 19901113; DE 59107719 T 19911025